

In order to assist ADTB in determining which areas these workshops will focus on, employees who intend to participate are asked to call or send a telegram to ADTB (Joanne Poulin - 992-2224) before March 14, giving the following information:

a) areas of interest:

- 1) Anglophone Africa
- 2) Francophone Africa
- 3) Arab countries
- 4) Asia
- 5) Eastern Europe
- 6) Latin America
- 7) The Caribbean
- 8) Other (indicate choice)

b) language of preference;

c) number of family members attending.

Security classification - "The Economist Foreign report"

Members of the Department will be aware that "The Economist" magazine of London, England publishes a special supplementary bulletin, entitled "Foreign Report", which is printed on distinctive blue-coloured paper and is marked "Confidential". This classification has presumably been given to this bulletin by its publisher in order to protect its sources of information and/or to prevent any possible litigation with respect to its contents. For this reason, the publishers expect that recipients of this periodical will respect the caveat that nothing contained therein may be publicly attributed to the "Foreign Report". Nevertheless, the "Confidential" classification on this document cannot be considered as a national security grading, as defined in Chapter 2 of the Departmental Manual of Security Instructions. This "Foreign Report" supplement should therefore be treated, from a Departmental security

On demande à ceux qui ont l'intention de s'y inscrire, de bien vouloir communiquer les renseignements suivants par téléphone ou télégramme à ADTB (Joanne Poulin - 992-2224) avant le 14 mars pour permettre de déterminer quelles régions géographiques seront le sujet de nos ateliers:

a) régions d'intérêt:

- 1) Afrique anglophone
- 2) Afrique francophone
- 3) Pays arabes
- 4) Asie
- 5) Europe de l'Est
- 6) Amérique latine
- 7) Les Caraïbes
- 8) Autres (indiquer son choix)

b) préférence linguistique;

c) nombre de membres de la famille qui y participeront.

Cote de sécurité - "The Economist Foreign Report"

Les membres du Ministère savent sans doute que l'éditeur du magazine londonien "The Economist" publie, sur un papier bleu très reconnaissable, un bulletin supplémentaire intitulé "Foreign Report" portant la mention "Confidential". L'éditeur a probablement qualifié ainsi son bulletin afin de protéger ses sources de renseignements et de prévenir toute contestation relative à son contenu. C'est pourquoi il espère que ses lecteurs respecteront la mise en garde contre l'attribution publique à "Foreign Report" des renseignements qui s'y trouvent. Néanmoins, la mention "Confidential" inscrite sur ce document ne peut être considérée comme une classification nationale de sécurité au sens du chapitre 2 du Manuel des instructions de sécurité du Ministère. Du point de vue des normes de sécurité du Ministère, le bulletin "Foreign Report" doit donc être considéré comme un document non classifié. Il peut, en conséquence, être distribué, stocké ou